





LAKIMIES 5/2022

SISÄLLYS

Artikkeleita

- Autio, Anna-Liisa – Ervo, Laura:* Pandemian ja digitalisaation vaikutukset käräjäoikeuksien toimintaan 701 
- Kemppinen, Heikki:* Rangaistuksen mittaaminen ja rangaistusarvo 729 
- Lindroos-Hovinheimo, Susanna:* Yksityisyyttä vai avoimuutta? Tietosuojaan vaikutus julkisuusperiaatteeseen 749 
- Telaranta, Kari – Neuvonen, Riku:* Oikeudesta kameravalvonnan tallenteisiin – empiirinen tarkastelu kansallisen ja EU:n oikeuden soveltamisesta 774 

Katsauksia ja pienempiä kirjoituksia

- Norros, Olli:* Voiko sijoitusrahaston osuusrekisterin sisältö olla liikesalaisuus? 800
- Oker-Blom, Max – Aalto-Setälä, Minna:* Yhdenmukaistetut tupakkapakkaukset ja Suomi 813

Oikeuskäytäntöä

- Yhdysvaltain korkein oikeus tapauksessa *Dobbs v. Jackson Women’s Health Organization*, No. 19–1392, 597 U.S. (2022) – Yhdysvaltain perustuslaki ei turvaa oikeutta aborttiin (*Toni Malminen*) 824

- Tämän numeron kirjoittajat** 836

Contents

Autio, Anna-Liisa – Ervo, Laura: The Covid pandemic and digitalisation: Effects in the lower courts; *Kemppinen, Heikki:* Sentencing and penal value; *Lindroos-Hovinheimo, Susanna:* Privacy or openness? The impact of data protection on the right of access to information; *Telaranta, Kari – Neuvonen, Riku:* Access to CCTV footage: An empirical study of national and EU law; *Norros, Olli:* Can the investor register of an investment fund be a business secret?; *Oker-Blom, Max – Aalto-Setälä, Minna:* Uniform tobacco packaging and Finland; *Legal Cases*

Inhalt

Autio, Anna-Liisa – Ervo, Laura: Die Auswirkungen der Pandemie und der Digitalisierung auf die Tätigkeit der Amtsgerichte; *Kemppinen, Heikki:*

Strafzumessung und Strafwert; *Hovinheimo, Susanna*: Privatsphäre oder Offenheit? Der Einfluss des Datenschutzes auf das Öffentlichkeitsprinzip; *Telaranta, Kari – Neuvonen, Riku*: Über das Recht auf die Aufnahmen der Kameraüberwachung – eine empirische Untersuchung der Anwendung von nationalem und EU-Recht; *Norros, Olli*: Kann der Inhalt des Anteilregisters eines Investmentfonds ein Betriebsgeheimnis sein?; *Oker-Blom, Max – Aalto-Setälä, Minna* : Vereinheitlichte Zigarettenschachteln und Finnland ; *Rechtsprechung*